
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 11. januar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 119
Med ”Partnerskabsaftale om erhvervsfyrtårnet for bæredygtigt byggeri og erhvervsudvik-
ling med afsæt i Femern Bælt-forbindelsen” fra september 2022 er der afsat 3 mio. kr. til 
at medfinansiere etableringen af nye tekniske uddannelser på Lolland-Falster. Herudover 
er der igangsat en række initiativer, der skal tiltrække flere unge til hundredvis af lære-
pladser, der bliver oprettet under byggeriet af Femern Bælt-forbindelsen. Vil ministeren 
redegøre for status for etableringen af de nye tekniske uddannelser, og hvor mange 
flere lærepladser, der er blevet oprettet og besat af unge på danske uddannelser, siden 
handlingsplanen blev iværksat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DD).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 8. februar 2024.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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